
Do Tajwańskiej Konferencji Fa 2021 
 

Do uczniów Dafa biorących udział w konferencji Fa: Witam was! 

 

Jeśli chodzi o uczniów Dafa, to studiowanie dobrze Fa i wyjaśnianie faktów, aby ratować ludzi, 

jest celem, dla którego przybyliście na świat. To nieistotne, w jakiej klasie społecznej żyjecie, 

to na nic nie wpływa, i nawet jeśli społeczeństwo jest w zamęcie, to też nie może zmienić misji 

uczniów Dafa. Kultywujcie dobrze siebie samych i ocalajcie ludzi tego świata. 
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